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	The 12¢4 Quad Shift III transmission has a wet disc clutch that is housed inside the front portion of the transmission, 1. An input stub shaft, 2, is bolted to the clutch to provide power from the engine via an input driveline.

A front, 3, and rear, 4, output shaft are located on the bottom of the transmission for power transmittal to the front and rear axle of the tractor.

The output shaft is a solid component running through the bottom of the transmission case. The transmission has three forward ranges and one reverse range. Within each range, including reverse, are four synchronized speeds. The synchronized speeds allow for easy on-the-go shifting within each range during a rolling light load or rolling unloaded condition. The synchronized portion of the transmission is located on the upper half of the transmission, with all synchronizers located on the input shaft. These are called the speed gears of the transmission.

The lower half of the transmission contains the range gears (located on the output shaft). All range gears are unsynchronized and can only be shifted when the tractor has come to a complete stop.

All gears inside the transmission are in constant mesh. Speed and range shifts are accomplished by locking the appropriate gear to the shaft on which it is located. In the case of speed gears, (upper half of the transmission) the selected speed gear will be locked to the input shaft and will spin at engine speed. This will drive the gears meshed to the selected input gear at the appropriate speed based on gear size (number of teeth).

For range gears (bottom half of the transmission), the output shaft will be locked to the selected range gear and will spin at the 

appropriate speed and direction based on speed and range gear 
selected.
	Трансмиссия 12¢4 Quad Shift III имеет мокрое дисковое сцепление, размещенное в ее передней части (1). Первичный вал коробки передач (2) прикреплен к сцеплению болтами для передачи мощности двигателя посредством первичной карданной передачи.
Передний (3) и задний (4) валы отбора мощности расположены на основании трансмиссии для передачи мощности на переднюю и заднюю оси трактора.

Вал отбора мощности – непрерывный узел, проходящий через основание кожуха трансмиссии. Трансмиссия имеет три диапазона переднего хода и один – заднего. В пределах каждого диапазона, включая задний, - четыре синхронных скорости. Синхронные скорости позволяют легко переключаться на ходу  между каждым диапазоном при легкой загрузке или незагруженном состоянии. Синхронная часть расположена в верхней половине трансмиссии, все синхронизаторы находятся на первичном вале. Их называют скоростями трансмиссии. 
В нижней половине трансмиссии находятся диапазоны передач (расположены на вторичном вале). Все диапазоны передач не синхронизированы и могут переключаться только при полной остановке трактора.

Все передачи внутри трансмиссии находятся в постоянном зацеплении. Переключения скорости и диапазона достигается блокировкой соответствующей передачи на вале, на котором она расположена. В кожухе скоростей (верхняя половина трансмиссии) выбранная скорость будет заблокирована на первичном вале и станет быстро вращаться со скоростью двигателя. Это позволит управлять передачами, сцепленными с входной передачей, на соответствующей скорости, основанной на передаточном числе (количестве зубьев).

В отношении диапазонов передач (нижняя половина трансмиссии) вал отбора мощности заблокируется выбранным диапазоном передач и будет быстро вращаться с соответствующей скоростью и направлением на основании выбранной скорости и диапазона передач.




